
Zápis ze zasedání SKAS 6. 10. 2005
Přítomní členové SKAS: Martin Děcký, Václav Klusák, Milan Malý, Dominika Mat’ašová, Jaroslav Trnka, Ondřej Zajíček
Nepřítomní členové SKAS: Lukas Schmiedt, Jan Verfl

0. Úvodní diskuze a seznámení s návrhem programu zasedání
V úvodní diskuzi nejprve všichni přítomní členové shrnuli své cíle, kterých chtějí ve SKAS dosáhnout. Program zasedání byl
přijat tichým souhlasem.

1. Volba předsedy SKAS
Na post předsedy SKAS kandidovali Martin Děcký a Jan Verfl (navržen v nepřitomnosti, s kandidaturou souhlasil). V prvním
kole tajné volby získal Martin Děcký 4 hlasy, Jan Verfl 2 hlasy. V druhém kole získal Martin Děcký 5 hlasů a byl zvolen
předsedou SKAS.

2. Volba místopředsedy SKAS
Předseda navrhl na post místopředsedy Jana Verfla. Jan Verfl byl zvolen hlasy všech přítomných členů a stal se místopředsedou
SKAS.

3. Volba pokladníka SKAS
Předseda navrhl na post pokladníka Dominiku Mat’ašovou. Dominika Mat’ašová byla zvolena hlasy všech přítomných členů a
stala se pokladníkem SKAS.

4. Dohoda o kandidátech do ekonomické, legislativní a studijní komise
Členove SKAS se tichým souhlasem dohodli na tom, že o kandidaturách svých či jiných lidí do komisí budou nadále uvažovat,
k definitivní dohodě zatím nedošlo.

5. Dohoda o správě emailové konference, webu a nástěnkách
Milan Malý byl hlasy všech přítomných členů zvolen nástěnkářem. Předseda SKAS se zavázal, že do příštího zasedání zmapuje
situaci kolem webu, emailové konference, tiskárny a skriptu pro výpočet stipendií a pokusí se ke všemu získat potřebný přístup.
Zodpovědné osoby budou zvoleny posléze.

6. Pravidelné termíny zasedání SKAS
SKAS přijal hlasy všech přítomných členů usnesení, že do 21. 10. mají všichni členové povinnost zaslat do emailové konference
své preference pro pravidelná zasedání SKAS.

7. Různé
a) Diskuze o anketě
Široká diskuze o studentské anketě a způsobu, jak její výsledky použít ke zlepšení především pedagogické úrovně na MFF UK.
b) Diskuze o zviditelnění SKAS a dalších aspektech propagace
Široká diskuze o zvýšení zájmu studentů o politické dění na fakultě, zvyšení volební účasti atd. V rámci diskuze byl Václav
Klusák hlasy všech přítomných členů pověřen založením Klubu Erasmus a iniciováním vzniku matfyzáckého časopisu.
c) Převod stipendií z Bc do NMgr studia
V souvislosti s pozměňovacími návrhy k SZŘ ohledně převodu kreditů z Bc do NMgr studia byla navržena k diskuzi možnost
převodu prospěchových stipendií z posledního ročníku Bc studia do bezprostředně navazujícího prvního ročníku NMgr studia.
Tichým souhlasem bylo přijato, že v této záležitosti bude konzultována legislativní komise.
d) Příští zasedání
Tichym souhlasem bylo rozhodnuto, že ještě před určením pravidelných termínů zasedání a ještě před zasedáním AS 19. 10.
by se měli členové SKAS sejít, především z důvodu širší diskuze nad některými pozměňovacími návrhy SZŘ v 2. čtení. Jako
předbězný byl určen termín 16. 10.


